



Alumna Alana Chan (MA in Music)
陳頌文校友 (音樂碩士)

My successful debut performance as a conductor. 畢業後擔任了指揮家，首次與樂隊演出成功。



Alumnus Chan Chi-po, PGDE (Liberal Studies)
陳志波校友 (教育文憑課程 (通識科))

My family attends my graduation ceremony for Postgraduate Diploma in Education. 家人出席我的教育文憑課程畢業典禮。

Alumna Eleanor Lee Yuat-wan (Business Management)
李月環校友 (工商管理)

I performed a charity show for Tung Wah Group of Hospitals at Kwai Tsing Theatre on 28 February 2014.

於2014年2月28日假葵青劇院參演慈善活動「陳笑風戲曲藝術承傳-師生粵韻獻東華」。



Alumnus Zero Chui (Business Management)
徐家樂校友 (工商管理)

Lu Xun Cup of S.R.Zhou Hall was successfully concluded. 周樹人堂魯迅盃完滿結束。



(Back row, second from right)
Alumnus Paul Cheng cheung-yau (Business Management)
(後排右二) 鄭長友校友 (工商管理)

A reunion for Class of 1973 Business Management. 1973年工商管理校友重聚。



Alumna Wong Wan-chi (Chinese Medicine & Biomedical Science)
黃韻姿校友 (中醫學及生物醫學)

I receive the profession charity service award from Mrs. Carrie Lam, Chief Secretary for Administration, HKSAR. 我獲香港特別行政區政務司司長林鄭月娥女士頒發專業公益服務獎項。



Alumna Janet Chan (Geography)
陳靚瑾校友 (地理)

My baby girl is a blessing from God. 我的女兒是從神而來的祝福。

Alumnus Kwan Long (Music)
關朗校友 (音樂)

Recording the soundtrack of "The LEGO Movie" in Sydney. 在悉尼為電影「LEGO英雄傳」的配樂錄音。



Alumna Yang Jing-shu (Applied Biology-Biotechnology)
楊靜姝校友 (應用生物學-生物技術)

I was donned the White Coat for Professional Doctor of Pharmacist Programme in USA, Auburn AL. 我在美國被授予職業藥劑師博士白大衣。



(Second from left at the table) **The Hon Arnaldo de Oliveira Sales, GBM, OBE, CBE, JP, GCIH (Doctor of Social Sciences, honoris causa)**
(席上左二) 沙利士博士, GBM, OBE, CBE, JP, GCIH (榮譽社會科學博士)

Celebrated his 94th birthday with his beloved family, comrades and old friends on 13 January 2014 at Club Lusitano. 於2014年1月13日於西洋會所與一眾親朋好友共慶94歲生辰。



Alumna Wai Tsz-ching (Organisational Communication) and Alumnus Tsang Ting-fung (Applied Biology)
 韋芷晴校友 (組織傳播) 及曾霆鋒校友 (應用生物)

We tied our knot on 23 November 2013.
 我們於2013年11月23日結婚了!

(Second from left) Alumnus Dr. Mui Kwong-chiu (Communication)
 (左二) 梅廣釗校友 (傳理)

I was the Music Director of the dance poem "Spring Ritual: Eulogy 2013". The work won the 2013 Hong Kong Dance Awards.
 我為舞劇《蘭亭·祭姪》作曲和出任音樂總監，該舞劇榮獲2013香港舞蹈年獎。



(Front row, second from left) Alumna Yau Wai-ping (Business Management)
 (前排左二) 尤惠萍校友 (工商管理)

Happy gathering for Class of 1984 Business Management.
 1984年工商管理畢業生聚首一堂。



(Back row, fourth from right) Alumnus Dr. Chan Kwok-ki (Physical Education)
 (後排右四) 陳國基校友 (體育)

Elected as Director of the 65th Board of Directors of Pok Oi Hospital.
 獲選為博愛醫院第六十五屆董事局總理。

Alumnus Philip Kan Siu-lun (Business Management)
 簡兆麟校友 (工商管理)

Appointed by the HKSAR Government as Member of Panel A of the Hong Kong Institute of Certified Accountants for a term of two years with effect from 1 February 2014.

獲香港特別行政區政府委任為香港會計師公會紀律小組A的成員，任期由2014年2月1日起生效，為期兩年。



Alumnus Steve Hui Chun-tak (Biology)
 許鎮德校友 (生物)

Appointed as Chief Superintendent of Hong Kong Police Force Police Public Relations Branch with effect from March 2014.

獲委任為香港警務處警察公共關係科總警司，任期由2014年3月起生效。

Alumnus William Leung Wing-cheung, BBS, JP (English Language and Literature)
 梁永祥校友, BBS, JP (英國語言文學)

Re-appointed as the Chairman of the Council of the Hong Kong Academy for Performing Arts for a term of two years with effect from 1 January 2014.

獲再度委任為香港演藝學院校董會主席，任期由2014年1月1日起生效，為期兩年。



Alumnus Fredric Mao Chun-fai, BBS (English Language and Literature)
 毛俊輝校友, BBS (英國語言文學)

Appointed as the Chair of the School of Chinese Opera of the Hong Kong Academy for Performing Arts with effect from September 2014.

獲委任為香港演藝學院戲曲學院院長，任期由2014年9月起生效。



Alumnus Dr. Jacinto Tong Man-leung (Economics)
 湯文亮校友 (經濟)

Appointed as a Member of the Board of Governors of Caritas Institute of Higher Education and Caritas Bianchi College of Careers for a term of two years with effect from 25 November 2013.

獲委任為明愛專上學校校董會委員及明愛白英奇專業學校校董會委員，任期由2013年11月25日起生效，為期兩年。



Alumnus Dr. Gordon Tsui Luen-on, JP (Economics)
 徐聯安校友, JP (經濟)

Re-appointed as Member of the Education Commission with effect from 1 January 2014.
 再獲委任為教育統籌委員會委員，任期由2014年1月1日起生效。

Dr. Wilfred Wong Ying-wai, SBS, JP (Doctor of Humanities, honoris causa)
 王英偉博士, SBS, JP (榮譽人文學博士)

Re-appointed as the Arts Development Council Chairman from 1 January 2014 for a term of three years.
 再獲委任為藝術發展局主席，任期由2014年1月1日起生效，為期三年。

